
Zápisnica zo zasadnutia 

Rady školy pri Základnej škole na Ulici S. Chalupku 14 

v Prievidzi, konaného 6. októbra  2016 
 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program: 1. Otvorenie zasadnutia 

            2. Voľba podpredsedu  

                 3. Prerokovanie Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach školy za školský rok 2015/2016 

                4. Rôzne  

                5. Diskusia 

                6. Uznesenie /je súčasťou zápisnice/ 

                7. Záver 

 

K bodu 1: Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka Rady školy Mgr. Jana 

Mažáriová. 

 

K bodu 2: Za podpredsedu RŠ bol navrhnutý Ing. Ľuboš Jelačič, ktorý bol vo 

verejnom hlasovaní jednomyseľne zvolený. 

 

K bodu 3:  Hodnotiacu správu dostal elektronickou poštou spolu s pozvánkou na 

zasanutie Rady školy každý jej člen, takže sa s ňou každý vopred oboznámil. 

Členovia RŠ nemali k správe žiadne otázky ani pripomienky. 

 

K bodu 4: 

 Mgr. Juraj Pasovský, riaditeľ školy, informoval o základných údajoch školy 

v školskom roku 2016/17, o jej fungovaní, zložení pedagogického zboru a počte 

tried. Vysvetlil, prečo sa menil počas septembra rozvrh hodín – zrušenie 9. C pre 

nízky počet žiakov. Žiaci – hokejisti z triedy odišli do iných škol, aby mohli hrávať 

hokej vo svojej kategórii /v Prievidzi bola zrušená/ a vedenie školy o tom vopred 

neinformovali, ani sa zo školy neodhlásili. Preto až priebehu septembra, keď sa 

situácia stabilizovala, bolo jasné, že žiakov nie je v triede dosť. Trieda bola zrušená  

a žiaci začlenení do 9. A. Preto sa museli meniť úvazky vyučujúcich i rozvrh hodín. 

Škola k 31. decembru 2016 odovzdáva mestu pavilón B /dielne/ z bývalej 3. 

Základnej školy.  

Pokiaľ poslanci schvália návrh na rekonštukciu palubovky a strechy telocvične, ktorá 

je už ekonomicky pripravená , uskutoční sa v  budúcom kalendárnom roku . 

 

 

K bodu 5: 

Ing. Martin Drozd sa pýtal na perspektívu ďalších športových tried, počty žiakov-

športovcov v nižších ročníkoch. 



Ing. Ľuboš Jelačič sa zaujímal o systém jazykových tried, počet hodín jazyka 

v klasickej triede i jazykovej. Informoval prítomných o naprojektovanej zmene 

dopravy v okolí našej školy, ktorá prinesie aj úpravu parkovacích miest.  

Ing. Mária Peniašková sa pýtala na ponuku cudzích jazykov. Navrhla urobiť 

prieskum, o aké jazyky majú rodičia a deti záujem. 

Vedúca školskej jedálne pani Ivica Čertíková požiadala Ing. Jelačiča , člena komisie 

dopravy, o zabezpečenie označenia zákazu státia pri okienkach jedálne / priestor je 

potrebný pre vykladanie zemiakov a zeleniny/ a vo dvore školskej jedálne.  

 

K bodu 6: Zapisovateľka Mgr. Jana Mažáriová prečítala návrh na uznesenie. Bolo 

jednomyseľne schválené. 

 

K bodu 7: Mgr. Jana Mažáriová poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie RŠ 

ukončila. 

 

 

 

 

Uznesenie zo zasadnutia Rady školy  

pri Základnej škole na Ulici S. Chalupku 14 v Prievidzi, 

 konaného 6. októbra 2016 

 

 

1. Rada školy berie na vedomie: 
a/ informácie z bodu Rôzne 

b/ diskusné príspevky 

 

2. Rada školy schvaľuje: 
a/ Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoca podmienkach  školy 

za školský rok 2015/2016 

  

3. Rada školy ukladá: 

4. a/ Urobiť prieskum o záujeme rodičov a žiakov v 4. ročníku o cudzie jazyky  

T: máj 2017                                      Zodpovedný: riaditeľ školy 

 

b/ Zabezpečiť značku Zákaz státia na dvore školskej jedálne a pred jej 

skladovými priestormi. 

T: január 2017                                 Zodpovedný: Ing. Ľuboš Jelačič 

 

 

 

Prievidza 9. okóber 2016 

     Zapísala: Mgr. Jana Mažáriová, predsedníčka Rady školy 

 



 

 

 


